

Regional Manager (m/f/d) for bike sharing system in Gothenburg/SWE

nextbike is Europe's bike share leader. We are getting more and more people on our bikes by making them a natural part of urban mobility. As pioneers, we have been developing sustainable bike sharing systems for over 15 years. We are currently active in over 200 cities and understand our service as a complement to bus & train. Our business model is based on cooperations with cities, public transport providers, universities and consumer brands. In 2019, nextbike was awarded by Stiftung Warentest. Together we make our cities even more livable and bike sharing a bit smarter every day.

THESE ARE THE KEY DATA



workplace
Gothenburg



time requirements
full time



start
from now on

THAT'S WAITING FOR YOU

- You are responsible for the ongoing operational and service-side optimization of the current rental system.
- You steer and coordinate all service teams in the region.
- You are the contact person to all local partners, e.g. governmental institutions, public transport authorities etc.
- You are responsible for compliance with all system KPIs.
- You take on isolated regional sales tasks and communicate with all relevant local partners.
- You report directly to the Operations Management.
- You coordinate the implementation of regional marketing campaigns.

THAT'S WHAT YOU BRING ALONG

- You already have some experience in leading teams of at least 10 employees.
- You are interested in sustainable mobility and shared economy.
- You agree to travel regularly to Germany.
- You are tech-savvy, energetic and active.
- You are communicative and work extremely independent and reliable.
- You are a team player, show initiative and Commitment.
- You speak and write very well Swedish and English, German language skills of advantage.

THAT'S WHAT WE OFFER TO YOU

- to be part of a new team and explore new markets together with us
- design possibilities in an exciting range of tasks
- agile and international work environment in which your energy is demanded and your talents are promoted
- family-friendly working conditions and flexible working hours
- discounted use of nextbike bikes worldwide

How to apply

We look forward to receiving your detailed application documents at jobs.operations@nextbike.com. Your contact is Mr. Veit Mußtopf.





Regionalleiter (m/w/d) Göteborg

nextbike ist europäischer Marktführer im Bike Sharing. Wir bringen immer mehr Menschen aufs Rad und machen es zum selbstverständlichen Bestandteil urbaner Mobilität. Als Pioniere entwickeln wir seit über 15 Jahren nachhaltige Bike Sharing Systeme. Aktuell sind wir in über 200 Städten aktiv und verstehen uns als Ergänzung zu Bus & Bahn. Unser Geschäftsmodell basiert auf Kooperationen mit Städten, Verkehrsbetrieben, Hochschulen und Unternehmen. 2019 wurde nextbike von der Stiftung Warentest als Testsieger im deutschen Bike Sharing Markt ausgezeichnet. Gemeinsam machen wir unsere Städte noch lebenswerter und Bike Sharing jeden Tag ein Stückchen smarter.

DAS SIND DIE ECKDATEN



Arbeitsort
Göteborg



Stundenumfang
Vollzeit



Start
ab sofort

DAS ERWARTET DICH

- Du bist verantwortlich für die fortlaufende operative sowie serviceseitige Optimierung des laufenden Verleihsystems.
- Du steuerst und koordinierst sämtliche Serviceteams der Region.
- Du bist erster Ansprechpartner für alle lokalen Partner, Ämter, Verkehrsunternehmen etc.
- Du bist verantwortlich für die Einhaltung sämtlicher System-KPI.
- Du übernimmst vereinzelte regionale Vertriebsaufgaben und kommunizierst mit allen relevanten Partnern vor Ort.
- Du reportest direkt an das Operations Management.
- Du koordinierst die Umsetzung von regionalen Marketing-Aktionen.

DAS BRINGST DU MIT

- Du hast bereits erste Erfahrungen im Führen von Teams mit einer Größe von mindestens 10 Mitarbeitern.
- Du interessierst dich für die Themen „Nachhaltige Mobilität“ und „shared economy“.
- Du bist bereit, regelmäßig nach Deutschland zu reisen.
- Du bist technikaffin, tatkräftig und aktiv.
- Du bist kommunikationsstark und arbeitest äußerst selbstständig und verlässlich.
- Du bist teamfähig, zeigst Eigeninitiative und Einsatzbereitschaft.
- Du sprichst und schreibst sehr gut schwedisch und englisch, Deutschkenntnisse sind von Vorteil.

DAS BIETEN WIR DIR

- Du wirst Teil eines ganz neuen Teams und erschließt zusammen mit uns neue Märkte
- Gestaltungsmöglichkeiten in einem spannenden Aufgabenspektrum
- ein agiles und internationales Arbeitsumfeld, in dem Deine Energie gefordert und Deine Talente gefördert werden
- familienfreundliche Arbeitsbedingungen und flexible Arbeitszeiten
- weltweite, vergünstigte Nutzung der nextbike-Fahrräder

SO GEHT ES WEITER

Wir freuen uns über deine aussagekräftigen Bewerbungsunterlagen an jobs.operations@nextbike.com
Dein Kontakt ist Herr Veit Mußtopf.

